
                                          
 
Za 32. sejo občinskega sveta, ki je 9. novembra 2022, daje občinski svetnik Valerij Grašič, iz NSi 
Šenčur, sledeče predloge , pobude in vprašanja: 
 

1. Ločeno mnenje na zapisnik seje 
Že iz prejšnji sej sem izrazil resne pomisleke v točnost in vernost določenih delov zapisnikov, ker so 
podajali izkrivljeno sliko. V imenu NSi Šenčur smo predlagali, naj bodo seje posnete da si jih lahko 
vsakdo pogleda in preveri dejansko stanje. 
 
Na 31. seji je bil podan zapisnik v katerem piše vsebina, ki ne odraža dejanskega stanja dogajanja na 
30. seji: 

• G. Grašič je predlagal povečanje sredstev na postavki sofinanciranje Odbora za gospodarstvo 
in postavke izplačila sejnin občinskim svetnikom.  
 
Ob koncu 31. seje sem opozoril na netočnost. Ker v zapisniku 31. seje to ni zavedeno dajem ločeno 
mnenje na zapisnik 31. seje in sicer: 
G. Grašič je na 30. seji repliciral na predlog o povišanju postavke sejnin občinskim svetnikom. 
Pobudniku je predlagal, naj se pripravi analiza dela in potrebnih obveznosti za delo občinskega 
svetnika. In če se oceni, da se je dejansko povečal obseg potrebnega dela zaradi novih obveznosti 
svetnikov, naj se predlog o povečanju sejnin predloži zakonodajalcu. 
 

2. Blagneča hiša – stroški 
V zvezi z Blagnečo hišo, kot se je imenovala do sedaj, oziroma po novem Blagnetovo hišo, me zanima 
celotna finančna konstrukcija od začetka do sedaj, vključno s plani finančnih vložkov za vnaprej: 

- Koliko finančnih sredstev je bilo vloženih in za katere namene 
- Koliko so bili stroški nakupa objekta, priprava dokumentacije inprojekta, gradnje in 

rekonstrukcije – po postavkah za novi in stari objekt 
- Kolikšni so bili finančni vložki v opremo ene in druge stavbe 
- Koliko teh sredstev je vložila občina Šenčur in koliko sredstev je bilo pridobljenih iz drugih 

virov 
- koliko finančnih virov se še predvideva, da se bo še vložilo v sam objekt da bo v polnosti 

opremljen 
 

3. Dom starostnikov – izkopani pesek 
Kolikor je bilo razbrati iz medijev, tako kažejo tudi podatki PISO, je občina Šenčur še vedno lastnik 
zemljišča na katerem se gradi Dom starostnikov. 
 
Pojavljajo se informacije, da so ob izkopu določen del peska (proda) odpeljali. V zvezi s tem me 
zanima: 

- Se je pesek odpeljal, in je to lastništvo občine Šenčur,  
- Če se je prodal - za kakšno ceno, kako je bila določena cena?  
- Koliko je bilo tega peska. 

 
 
Šenčur, 9. november 2022      Valerij Grašič, v imenu NSi Šenčur 
 
 


